
بنیانگذار گروه صنعتی و پژوهشی
زر در گفتگـو بـا اگروفودنیـوز
خواستار شد: کاهش مالیات تولید
ـــازپرداخت ـــوه ی ب و اصلاح نح

تسهیلات ارزی صادرکنندگان

مرتضی سلطانی گفت: کاهش مالیات تولید
و اصلاح نحوه ی بازپرداخت تسهیلات ارزی
صادرکنندگان  گامی بلند در راستای حل

مشکلات تولید و صادرات است
ـــاورزی ـــذا و کش ـــنعت غ ـــبری ص ـــاه خ ـــزارش پایگ ـــه گ ب
(اگروفودنیوز)،بنیانگذار گروه صنعتی و پژوهشی زر در خصوص انتظارت
بخش تولید و صادرات از رییس دولت سیزدهم به خبرنگار ما گفت: رئیس
جمهور منتخب چه در هنگام مسئولیت بر قوه قضاییه و چه در تبلیغات
انتخاباتی به مسئله مهم تولید کشور پرداختند و در همین زمینه یکی
از وعده های ایشان کاهش مالیات تولید به ۱۰ درصد بود، که
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امیدواریم با تشکیل دولت کرامت، این مسئله که خود یکی از نمادهای
پشتیبانی از تولید است محقق شود.

سلطانی افزود:  مسئله دیگر که صادرکنندگان با آن دست و پنجه نرم
می کنند، نحوه ی وصول بازپرداخت تسهیلات ارزی است که صادرکنندگان
از صندوق توسعه ملی  دریافت کردند، که متاسفانه مبلغ بازپرداخت
با توجه به تفاوت نرخ ارز در زمان دریافت و بازپرداخت  10 برابر
افزایش دارد که این به تنهایی کمر تولید ملی و صادرات را شکسته

است .

این کارآفرین برجسته کشور در پایان گفت: جناب آقای رئیسی اگر در
قدم اول همین دو مورد را حل کند، گام بسیار بزرگی در راستای حل
مشکل تولید و صادرات و به تبع آن اشتغال پایدار برداشته اند.
بقیه پیشنهادات ان شالله در زمان های بعدی خدمت ایشان تقدیم

خواهد شد.


